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PROTOKÓŁ NR VI/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 26 września 2024 roku. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 2:36 - 15:29) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz otworzył VI w obecnej kadencji 

sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym.  

Przywitał przybyłych Radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitał p. Burmistrza  

i wszystkich uczestniczących w obradach oraz mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą 

obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w 

Łobzie www.bip.lobez.pl 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności, poprzez naciśnięcie 

przycisku kworum. Na podstawie zgłoszeń stwierdził kworum (15 radnych obecnych) na 

ustawowy stan 15, umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. (Listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.) 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, Przewodniczący Rady, na prośbę obecnego 

na sali Prezesa Cechu Rzemiosł Różnych i Przedsiębiorców w Łobzie, poprosił o wystąpienie 

Pana Henryka Milczarkowskiego, który uroczyście odznaczył Burmistrza Łobza Piotra Ćwikłę 

oraz p. Mateusza Tymoszczuka przedsiębiorcę łobeskiego za zasługi dla Rzemiosła Polskiego. 

Kolejną ceremonią było, złożenie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie Henryka 

Stankiewicza i Burmistrza Łobza Piotra Ćwikły serdecznych gratulacji zarówno obecnemu 

sołtysowi p. Grzegorzowi Pomalejce jak i jego poprzednikowi p. Antoniemu Kużelowi jako 

przedstawicielom sołectwa Wysiedle, które zdobyło pierwsze miejsce w konkursie Marszałka 

Województwa Zachodniopomorskiego „Piękna Zachodniopomorska Wieś 2024”.  

Po wręczeniu kwiatów i dyplomów; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Stankiewicz przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 15:30 - 16:00) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. 

Wobec braku zgłoszeń, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie obradować 

będzie zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu o sesji. 

 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobez za I półrocze 2024 roku,  

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym informacja o 

przebiegu wykonania przedsięwzięć Gminy Łobez za I półrocze 2024 roku oraz 

http://www.bip.lobez.pl/
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informacja o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji 

kultury za I półrocze 2024 roku; 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 

rok; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/155/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łobez; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/156/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej na terenie miasta Łobez; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL VI/316/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 16 grudnia 2021 r w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za pobyt dziecka i maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie dzieci w Żłobku 

Miejskim Bajkowa Kraina w Łobzie; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łobeskiego na realizację zadania pn. "Świadczenie usług medycznych 

w zakresie diabetologii"; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany w Statucie Sołectwa Unimie; 

13. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

14. Komunikaty i informacje; 

15. Informacje Przewodniczącego Rady; 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji;  

(nagranie: 16:01 – 16:48) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że do przyjęcia przez Radę jest 

protokół z sesji nr V, która odbyła się 29 sierpnia 2024 r. (sesja zwyczajna). Protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed 

dzisiejszymi obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że do protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek.  

W związku z tym poddał go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół  

z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 16:49 – 26:44) 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz, Radny Mariusz Wijatyk, 

Radny Adam Hlib, Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Łobza Piotr 

Ćwikła oraz Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata 

Różańska. 

 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 5 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobez za I półrocze 2024 roku,  

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym informacja o 

przebiegu wykonania przedsięwzięć Gminy Łobez za I półrocze 2024 roku oraz informacja 

o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I 

półrocze 2024 roku; 

(nagranie: 26:45 – 26:58) 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Był 

on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 26:59– 43:26) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę p. Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Pytanie w dyskusji zadali: Radna Wiesława Romejko, Radny Mariusz Wijatyk. Odpowiedzi 

udzielili Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska, Sołtys Sołectwa 

Wysiedle Grzegorz Pomalejko oraz Kierownik Wydziału Edukacji i Kultury Anna Kacprzak.  

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok. 

UCHWAŁA NR VI/42/2024 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/155/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Łobez; 
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Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 43:27 - 45:18) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXI/155/2020 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 

2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Łobez; 

UCHWAŁA NR VI/43/2024 

Zmieniająca uchwałę Nr XXI/155/2020 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łobez; 

- stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/156/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 45:19 - 54:33) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytanie w dyskusji zadali: Radny Krzysztof Bartos Radny Adam Hlib oraz Radna Wiesława 

Romejko. Odpowiedzi udzieliła Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Małgorzata Różańska. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXI/156/2020 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 

2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

UCHWAŁA NR VI/44/2024 

zmieniająca uchwałę Nr XXI/156/2020 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
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odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów;- 

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej na terenie miasta Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 54:34 -56:59) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytanie w dyskusji zadał Radny Mariusz Wijatyk. Odpowiedzi udzieliła Kierownik Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Krystyna Rusak. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie miasta Łobez; 

UCHWAŁA NR VI/45/2024 

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie miasta Łobez; - stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/316/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 16 grudnia 2021 r w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka i maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie dzieci w Żłobku Miejskim Bajkowa 

Kraina w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 57:00 – 1:01:27)  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrały Radna Wiesława Romejko oraz Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XLVI/316/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 16 grudnia 

2021 r w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka i maksymalnej wysokości opłat 

za wyżywienie dzieci w Żłobku Miejskim Bajkowa Kraina w Łobzie; 

UCHWAŁA NR VI/46/2024 
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zmieniająca uchwałę Nr XLVI/316/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 16 grudnia 2021 r 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka i maksymalnej wysokości opłat za 

wyżywienie dzieci w Żłobku Miejskim Bajkowa Kraina w Łobzie; - stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łobeskiego na realizację zadania pn. "Świadczenie usług medycznych w zakresie 

diabetologii"; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:01:28 – 1:02:56)  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łobeskiego na realizację zadania 

pn. "Świadczenie usług medycznych w zakresie diabetologii"; 

UCHWAŁA NR VI/47/2024 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łobeskiego na realizację zadania pn. 

"Świadczenie usług medycznych w zakresie diabetologii"; - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany w Statucie Sołectwa Unimie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:02:57 – 1:13:39)  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Głos i pytania w dyskusji zadali: Radna Wiesława Romejko, Wiceprzewodniczący Rady Mariusz 

Szpryngacz Radny Krzysztof Bartos. Wyjaśnień udzielił Radca Prawny Bogdan Skólmowski.  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany w Statucie 

Sołectwa Unimie; 

UCHWAŁA NR VI/48/2024 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany w Statucie 

Sołectwa Unimie; - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 1:13:40 – 1:17:44) 

Radny Adam Hlib w odniesieniu do wyborów Rady Osiedla zapytał co będzie dalej z tą strukturą. 

Wyjaśnień udzielił Radca Prawny Bogdan Skólmowski. 

W dalszej części Radny Adam Hlib kolejne zapytania przedłożył na piśmie. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodniczący Rady zamknął pkt 13.  

 

Ad. 14 Komunikaty i informacje. 

 (nagranie: 1;17:45 – 1:20:37) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej w 

Łobzie odbędzie się 31 października br. natomiast wspólne posiedzenie komisji stałych 29 

października br. 

Radna Katarzyna Tokarska podziękowała Kierownikowi Wydziału Inwestycji p. Witoldowi 

Mazurowi i Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru Budowlanego Michałowi Łaniowi, za 

zaangażowanie w sprawie podjazdu dla osób niepełnosprawnych na cmentarzu. Podjazd miałby 

połączyć tzw. górną część przy kaplicy z nową częścią cmentarza. 

Więcej głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady zamknął pkt 14. 

 

Ad. 15 Informacje Przewodniczącego Rady. 

(nagranie: 1:20:38 – 1:22:08) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wziął udział w działalności międzysesyjnej. Poinformował też, że Rada Gminy 

Kłodzko w obliczu klęski żywiołowej – powodzi, zwróciła się do nas o wsparcie finansowe i 

materialne. Pismo w tej sprawie wpłynęło do Przewodniczącego Rady w piątek 20.09.br. Wraz 

z Radnymi, z p. Burmistrzem i z p. Skarbnik wspólnie ustalimy w jakiej formie udzielić wsparcia 

Gminie Kłodzko.   

 

Ad. 16 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 1:22:09 – 1:22:20) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

Zakończenie obrad: godz. 11:20  
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(Płyta CD z nagraniem i konwersją zapisu audio na tekst VI sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczył: 

         

                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Henryk Stankiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 


